
Info fra FAU-møte 7. mars 2023 

 

1. Oppdatering fra rektor 

 

• Fagdager på fredager 

Slutter med fagdager for 9. trinn pga problemer med kontinuitet i enkelte fag, men 

fortsetter med fagdager for 8. og 10. trinn. 

• Morten, assisterende rektor, går av til sommeren – ansettelsesprosess i gang. 

• To faste lærerstillinger utlyst – ansettelsesprosess i gang. 

• Usikkert om det blir 8 eller 9 paralleller på 8. trinn neste skoleår – avhengig av hvor mange 

som søker skoleplass på Ris skole (søknadsfrist 17. mars 2023.) 

• Paviljongen; klager fra elever om dårlig inneklima – rektor har ikke mottatt tilsvarende 

meldinger fra lærerne, men vil undersøke nærmere til neste FAU-møte. 

 

2. Oppdatering fra utvalgene 

Driftsstyret:  

• Elevrådet hadde årsmøte 17. januar, besøk i Stortinget og gjort noen endringer i 

vedtektene. 

• Regnskap/budsjett i rute. 

• Strategisk plan: skolen har levert på alle plan ift nasjonale prøver. 

 

Skolemiljøutvalget (SMU): 

• Innkalt til møte neste uke, og utvalget gleder seg til sitt første møte dette skoleåret       

 

Aktivitetsklubben 

• Fritidsklubb vedtatt i kommunen       

• Avventer ansettelsesprosess fra kommunen prosjektleder til cafe/gaming/paviljong – prøver 

å finne en modell som fungerer. 

• Pengene er fremdeles hos Frivillighetssentral. 

• Avventer fremdrift hos VABU ift Ris aktivitetshus/fritidsklubb. 

 

Byggesaker: 

• Tverrpolitisk enighet i bydel Vestre Aker og Ullern om behov for flerbrukshall på Ris. 

• Hallstein Bjercke (V) har tatt med seg behovet for Flerbrukshall på Ris inn i Kultur- og  

opplæring utvalget i bystyret. 

 

 

 

 



Natteravnene:  

• Norvald Heidel er Natteravnkoordinator på Ris holdt en presentasjon om arbeidet og 

hvordan det står til ute i felten, samt samarbeid med politiet. 

• Natteravn er ett av de viktigste frivillige tiltakene mot rus-, skadeverk- og voldsproblemer. 

Treffes på Majorstuen hver fredag i skolesemesteret kl 20.00 – 24.00, og hver klasse stiller 

med frivillige. Målet er å skape et trygt nærmiljø for mennesker i alle aldre. Natteravn 

fungerer veldig bra på Ris skole – bra fremmøte       

• Trender og tendenser 

o Skoler og knutepunkt: McDonalds på Majorstuener møteplass ifm narkotikahandel 

o Rusmidler:  

▪ Alkohol: Færreste har begynt å drikke alkohol på ungdomsskolen, men bruk 

øker ila ungdomsskoletiden. «Spritaxi/partybuss» i økende omfang – like 

enkelt som å bestille pizza. 

▪ Cannabis: fåtall av ungdommer på ungdomsskolen har prøvd cannabis. 

Vestre Aker/Ullern får oftere tilbud enn i Oslo generelt. Bruk øker ifm 

videregående. 

▪ Lystgass: kan kjøpes i butikk (ikke regulert), og man ser økende bruk 

▪ Puffbars – nikotin til barn. Salg til barn/ungdom via sosiale medier. 

▪ Ulovlig salg betyr at man har ingen kontroll på innholdet 

o Sosiale medier: mobbing, utfrysing, samt distribusjon av alkohol, narkotika osv. 

o Utenforskap og psykisk helse: stort fokus i forebyggende enhet sammen med SALTO 

Norvald avsluttet med å understreke at Vestre Aker er en god bydel å vokse opp i       

 

Juleballet:  

• Juleballkomitéen holdt innlegg om erfaringer fra årets juleball. 

• Vil sammen med rektor/ studieleder 10.klasse se på forbedringspunkter: 

o Juleball bør være tema på alle FAU-møter ift «årshjulet» - dette for å sikre at man 

starter forberedelser i god tid. 9 klassene bør velge en juleballrepresentant på siste 

foreldremøtet før sommeren, dvs før opprykk til 10. klasse, først og fremst for sikre 

at Juleballkomiteen søker om penger før sommeren (for å redusere billettpris.) 

o FAU bør opprette en mappe for å sikre god overlevering av erfaring. 

o Sikre nært samarbeid med undervisningsinspektør for 10. trinn, elevrådet og 

elevenes juleballkomité. Innspill fra elevene må også kvalitetssikres, først og fremst 

for å unngå uheldige planer.  

 

3. Andre saker 

 

• Klasseturer – hva nå etter endring av skolens permisjonspraksis?  

o Innspill fra foreldregruppen som jobber med saken:  

▪ Nullkostprinsipp hvis turen er i skolens regi, ellers kan man fortsette i privat 

regi, dvs foreldredrevet. Lærere vil ikke kunne delta på turer i privat regi. 

Hvis én elev i 8. klasse ikke har fått skoletur ifm barneskolen, er det 



muligheter for at permisjon likevel innvilges, samt at kommunen dekker 

skoletur for hele klassen/trinnet på Ris skole. 

▪ Kan reise i høstferien/andre fridager, men vil medføre økte priser 

▪ Ser på hva som kan gjøres ift redusere egenandel for å sikre at alle blir med 

på turen: 

• Komme tidlig i gang med dugnadsarbeidet, og finne frem til andre 

dugnadsaktiviteter som skaper gode inntekter 

• FAU: ha oversikt over hvor midler kan søkes? 

• Legater, stiftelser, UDE (NB! Frist for søknad) 

• Andre muligheter for bidrag 

▪ FAU: sørge for at foreldre får info på første foreldremøte i 8. klasse? 

▪ At klassen dekker hele/deler av kostnaden for foreldre som blir med på 

turen 

▪ Møte med rektor: 

• Mulighet for at skolen organiserer tur? 

• Mulighet for «avspasering» ifm overnattingstur i 10. klasse som kan 

benyttes ifm slik tur, evt fagdager kan benyttes til tur? 

 

 

Fakta om FAU-møtet 

 

 

 Oppmøte: 

Klasse Navn Tilstede (= x) 

8A Erik Tessem  

8B Kirsti Ellefsen  

8C Victoria Thune-Larsen  

8D Lise Bygballe  

8E Bjørg Nikoma  

8F Philippe Etienne  

8G Ingeborg Buchalik  

8H Tom Staavi  

8I Katrine Klaveness  

9A Christina Werner-Hjelmeland  

9B Patrick Lumumba Jaika  

9C Børre Mathisen  

9D Joachim Faraasen  

9E Kjetil Røe  

9F Arve Arvesen  

9G Hege Langgaard-Nielsen  

9H Jane Flower  

9I Pål K. Selbo  

10A Sverre Angell-Hansen  

10B Astrid Oust Janbu  



10C Anne Strand   

10D Øystein Askim  

10E Oda Myklebust  

10F Ella Utigard-Eckey  

10G Ole Jakob Wold  

   

 

Innkalling, dagsorden og referat: godkjent  

Neste møte: Tirsdag 2. mai 2023 

 


